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Jak na Nový rok....
Jak tak přemýšlím, ono na tom rčení opravdu 
něco je. Alespoň když si promítnu první den 
letošního roku.
Kdykoliv na Nový rok mohu, rád vyrazím do lesa 
na tradiční novoroční orienťák. Úmyslně nepíšu 
orientační běh, protože o běhání to mnohdy 
opravdu není. Poslední ročníky jsou připraveny 
tak, že v prostoru startu a cíle je jediná mapa, na 
níž jsou zaznamenány kontroly, které si musíte 
v co největším počtu zapamatovat a po paměťi 
vyrážíte do lesa kontroly hledat. I já se podíval 
do mapy, zmapoval prostory, kde se kontroly v 
největším počtu vyskytují a vyrazil jsem. Spoléhal 
jsem na „zhuštěný výskyt lidí“ okolo kontrol a 
doslova se lesem toulal. Občas jsem se zastavil, 
prohodil pár slov, popřál si do nového roku vše 
nej a vyrazil zase do lesa. Procházka v mlžném 
lese, kde nebylo vidět moc daleko, byla velmi 
příjemná, ale... Tu na člověka kouká vyhozená 
PET láhev, jinde zakopnete o pytel s odpadky, 
pod cedulkou „Les není smetiště“ někdo dokonce 
odložil kompletní sadu starých letních pneumatik. 
Usedl jsem na chvíli na kus starého sporáku (nebo 
co to bylo) a pozoroval dění okolo sebe. Na jednu 
stranu mám radost z krásného zimního lesa, že 
tady nejsem sám, ale se spoustou příjemných lidí, 
všude je slyšet veselé hlasy a smích. Na druhou 
stranu existují lidé, kteří se snaží nám dobrou 
náladu a příjemné pocity znechutit, mnohdy za 
každou cenu. A to nejen v lese u orienťáku, ale i 
ve všedním životě.

Čeká nás určitě rok bohatý na události. Sportovní 
fanoušci se nemohou dočkat olympiády, kultura 
nabízí každoročně spoustu perel i perliček, v 
osobním životě čeká každého něco malého nebo 
většího, na co se těší. A samozřejmě dvoje volby, 
parlamentní a komunální. Zvlášť u politiky se 
určitě zase nebudeme stačit divit, kolik „odpadků“ 
někteří lidé opět vynesou nejen do lesa... 
Ale zpět k novoroční procházce – ta nakonec 
dopadla skvěle, podařilo se mi najít všechny 
kontroly, do cíle přijít včas – konec dobrý, 
všechno dobré. 
Když tak přemýšlím, on ten rok nakonec opravdu 
bude jako ten novoročák vypadat. Rád bych tedy 

všem popřál mít po ruce vždy tu správnou mapu, 
s minimem bloudění najděte maximum pevných 
bodů, ze kterých budete mít upřímnou radost, 
bodů, o které stojíte a které Vás v životě posunou 
o kus dále. Určitě všichni narazíme na nějakou 
tu nečistotu, ale mělo by jich být co nejméně. 
Do svých cílů vždy dorazte včas, s pocitem, 
že jste pro jeho dosažení udělali maximum, a 
třeba i využili rady a pomoci Vám blízkých lidí. 
Chovejme se ke svému okolí tak, jak bychom byli 
rádi, aby se okolí chovalo k nám.
Užijme si rok 2010 jak nejlépe to půjde.

Marcel Pudich

Přelom hospodářské krize?
Nevěřím v žádné přelomy samy od sebe. 
To, čemu jsme zvykli říkat hospodářská krize,  
je jiné jméno pro mravní bídu. Mravní bída je 
příčina, hospodářský úpadek je následek. V naší 
zemi je mnoho lidí, kteří se domnívají, 
že hospodářský úpadek lze sanovat penězi. 
Hrozím se důsledku tohoto omylu. 
V postavení, v němž se nacházíme, nepotřebujeme 
žádných geniálních obratů a kombinací. 
Potřebujeme mravní stanoviska k lidem, k práci a 
k veřejnému majetku. Nepodporovat bankrotáře, 
nedělat dluhy, nevyhazovat hodnoty za nic, 
nevydírat pracující.

Tomáš Baťa, 1932
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ZPRÁVY Z OBCE

Usnesení ze zasedání 
Zastupitelstva obce 
Zvole konaného dne 
16.12.2009

Zastupitelstvo obce Zvole schvaluje:
- Nákup pozemku parc.č. 502/237 v k.ú. 
 Zvole, výměra pozemku 200 m2,  za cenu 
 celkem 50 000,- Kč.
- Nákup pozemku parc.č. 502/61 v k.ú. Zvole, 
 o velikosti 703 m2, za cenu maximálně  
 2 000,- Kč za 1 m2. ZO pověřuje Ing. 
 Miroslava Stoklasu jednáním o koupi pozemku.
- Podání žádosti o dotaci na stavbu „Polyfunkční 
 dům Zvole“ ze Středočeského fondu rozvoje 
 obcí a měst a se spolufinancováním této akce 
 ve výši minimálně 5% z celkových nákladů.
- Podání žádosti o dotaci na akci „Rekonstrukce 
 hasičského vozu CAS K 25 Lias 101“ ze 
 Středočeského fondu podpory dobrovolných 
 hasičů a složek IZS a spolufinancování 
 této akce ve výši minimálně 5% z celkových 
 nákladů.
- Obecně závaznou vyhlášku obce Zvole  
 č. 1/2009 o poplatku za provoz systému 
 shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
 využívání a odstraňování komunálních 
 odpadů.
- Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2009, o 
 systému shromažďování, sběru, přepravy, 
 třídění, využívání a odstraňování komuná-
 lních odpadů.
- Přijetí daru pozemku parc.č. 386/1 k.ú. 

 Zvole, o velikosti 5 273 m2.
- Přijetí daru pozemku parc.č. 554/3 k.ú. 
 Zvole, o velikosti 640 m2.
- Rozpočtové opatření č. 3/2009 (příloha č. 1).
- Rozpočet na rok 2010 (příloha . 2).
- Návrh na jednosměrný provoz na hrázi 
 velkého rybníka od zastávky autobusu k 
 základní škole v době od ledna roku 2010 do 
 konce března roku 2010.
 Náklady na dopravní značení ve výši 
 50 000,- Kč.
- Zřízení nové obecní kroniky. Vedením kroniky 
 pověřuje pana Vladimíra Zápotockého.

Zastupitelstvo obce Zvole neschvaluje:
- Návrh na zřízení obecní policie pro 
 Mikroregion Dolnobřežansko.

Zastupitelstvo obce Zvole bere na vědomí:
- kalkulaci ceny vodného na rok 2010 ve 
 stejné výši jako byla v roce 2009. Zároveň 
 bere na vědomí, že v případě zvýšení ceny 
 vody surové bude nutno přistoupit ke zvýšení 
 ceny fakturované a bude nutné schválit 
 kalkulaci novou.

Za návrhovou komisi:  Hana Šiplerová,     
Jaroslava Hrubá

Ze zasedání 
Rady obce Zvole

Rada obce na svých zasedáních od listopadu 2009 
projednávala mimo jiné:

- Rada obce rozhodla vybudovat v roce 2010
  nové autobusové zastávky Nová Zvole a
  Černíky
- Rada obce navrhne Zastupitelstvu obce
 zřízení jednosměrného provozu na hrázi 
 velkého rybníka
- Rada obce nedoporučí Zastupitelstvu 
 obce přistoupit na návrh 1. SčV zvýšit cenu 
 vodného
- Rada obce schválila výměnu veřejného 
 osvětlení v Černíkách v ceně 15.000,- Kč a 
 v ulici Hlavní v ceně 10.000,- Kč
- Rada obce rozhodla, že zůstatek financí na 
 účtu sbírky na dětská hřiště a sportoviště 
 bude investován do přípravy pozemku pro 
 hřiště a ne do nákupu herních komponentů
- Rada obce projednávala nákup multi-
 funkčního stroje na úklid chodníků v zimním 
 a letním období
- Rada obce rozhodla o finančních podmínkách 
 pronájmu místnosti pod školkou
- Starosta obce informoval Radu obce o 
 přijetí žádosti o uvolnění z funkce předse-
 dkyně Školské, sportovní a kulturní komise 
 od paní Ivy Pudichové. Zároveň jmenoval 
 novou předsedkyní paní Katarinu Hánělovou.
- Rada obce rozhodla o nákupu světelných 
 měřících radarů, první bude umístěn na ulici 
 Hlavní ve směru od Vraného nad Vltavou.
- Rada obce bude iniciovat zrušení autobus-
 ové linky Zvole – Vrané a zpět, ketrá jezdí 
 v 17 hodin z důvodu nevyužívání.

Kompletní zápisy ze zasedání Zastupitelstva obce 
a Rady obce naleznete na obecním úřadu a na 
www.zvole.info

Předání žezla 
ve Školské, sportovní 
a kulturní komisi
Vážení a milí,
po dlouhém zvažování jsem se rozhodla  požádat 
o uvolnění z funkce předsedkyně Školské, 
sportovní a kulturní komise ve Zvoli. 25. ledna 
2010 převzala žezlo Katka Hánělová, které 
tímto děkuji  a přeji hodně sil a elánu do práce. 
Nadále zůstávám členkou komise a těším se na 
další potkávání se s Vámi na mnoha zvolských 
akcích.

Iva Pudichová
Vážení a milí Zvoláci,
Rozhodla jsem se přijmout funkci předsedkyně 
ŠSKK, ve které pracuji od r. 2006. Děkuji Ivě 
Pudichové za všechno úsilí, které věnovala 
práci v komisi a jsem ráda, že komisi neopouští.  
Budu se snažit, aby se v naší obci dál rozvíjela 
kulturní, společenská a sportovní činnost 
a abychom pokračovali v již zavedených a 
tradičních akcích.

Katarína Hánělová

Valná hromada 
hasičského sboru
V sobotu 9. ledna proběhla valná hromada 
zvolského sdružení dobrovolných hasičů. Ve 
zprávě o činnosti bylo vzpomenuto na krásnou 
oslavu stého výročí založení hasičského sboru 
a byly shrnuty tři desítky výjezdů a úspěšných 
zásahů, nebylo zapomenuto na další obecně 
prospěšnou činnost v obci. V závěrečné části 

valné hromady bylo zvoleno vedení hasičského 
sboru ve složení: velitel zásahové jednotky
SDH  Luboš Hrachovec, zástupce velitele 
Jaroslav Boháček ml., starosta SDH David 
Synek, náměstek starosty Tomáš Hrachovec, 
hospodář a pokladník Radek Plechatý, jednatel 
SDH Jaroslav Kopecký, hlavní strojník Petr 
Tománek, zapisovatelka a členka výboru 
Markéta Škaloudová a členové výboru SDH 
Adéla Plechatá a Petr Tůma.

Zimní údržba ve Zvoli
Začátkem roku napadlo v celé republice 
mimořádné množství sněhu, ochromena byla 
hlavně doprava. Kuriózní bylo, že v Praze 
bylo více sněhu než na horách. Při pohledu 
do kalendáře si musíme uvědomit, že je 
opravdu zima a v zimě padá sníh. A to, že v 
letech minulých se sněhem problémy nebyly 
neznamená, že je to pravidlo a nic nás nemůže 
překvapit.
Ani Zvole nebyla výjimkou, proto jsme museli 
hlavně v první polovině ledna trávit mnoho 
hodin s hrablem v ruce. A jak se to už stává, v 
této době nám úplně odešel motor v multikáře, 
jediném obecním stroji, pomocí kterého jsme 
schopni uklízet sníh. Motor jsme nemohli 
dlouho sehnat, multikára byla nepojízdná asi 
10 dní, ale bylo to právě oněch deset dní s 
největším sněhovým přídělem. O úklid se pak 
staral pouze pan Jan Krupička se synem, za což 
jim patří velký dík. Projet traktorem s radlicí 

celou Zvoli a Černíky trvá asi 3,5 hodiny. To 
znamená, že při nepřestávajícím sněžení se de 
facto musí téměř hned vyjet na další kolo. Oba 
pánové kroužili po zvolských ulicích dnem i 
nocí a při neustále přibývajícím sněhu byly 
zahrnuty ručně odklizené chodníky nebo vjezdy 
na pozemek. Chápu, že to nebylo příjemné, ale 
jiný způsob zprůjezdnění silnic nebyl možný. 
V první fázi jsme nebyli schopni si poradit 
se sněhem na chodnících, což máme podle 
nově platného zákona za povinnost. Hromady 
nahromaděného sněhu na silnicích a také na 
chodnících pak byly odklizeny s pomocí firmy 
pana Pavla Maliny. 
Myslím si, že díky spolupráci s pány Krupičkou 
a Malinou jsme mimořádnou sněhovou situaci 
zvládli. Patří jim velké díky a poděkování 
samozřejmě patří také všem, kdož mnohokrát 
vyšli ven a opakovaně uklízeli chodníky před 
svými domy.

Marcel Pudich 

Sbírka na dětská hřiště 
a sportoviště
Současný stav sbírkového účtu je 152. 235 ,- Kč 
a poslední vyúčtování a uzavření sbírky 
bude učiněno 21. března tohoto roku. V ná-
sledujících týdnech pak musíme sbírkou 
shromážděné peníze investovat. Po dlouhých 
poradách a hledání nejefektivnější investice, 
protože v obecním majetku není v tuto chvíli 
žádný vhodnější pozemek, navrhujeme vystavět 
druhou část hřiště opět v prostorách návsi 
vedle současného hřiště, směrem k centru 
poutě. Jednalo by se o hřiště pro děti do věku 
15 let, tedy k vyšší věkovou kategorii. V rámci 
stavby prvního hřiště, které bylo otevřeno 
1. září 2007, bylo ze sbírky proinvestováno 
196.632,- Kč, zbývající část byla hrazena ze 
získané dotace.
Pokud máte chuť a zájem přispět na sbírkový 
účet, pak poslední datum je opravdu 21. březen 
( a nenechávejte vše na poslední chvíli…). 
Přispět můžete formou daru na účet číslo 
105579389/0800.
V rámci plánované jarní brigády bychom chtěli 
svépomocí udělat maximum přípravných prací 
– povrchové úpravy, příprava terénu a další, tím 
bychom ušetřili peníze na odbornější práce a 
samotné herní komponenty. 
Děkujeme všem, kteří naši sbírku podpořili i 
těm, kteří ji podpoří, ať už finančně nebo účastí 
na jarní brigádě.

Zpověď předvolební
Starosta obce Marcel Pudich a místostarosta 
Miroslav Stoklasa v zrcadle svých názorů a 
postojů

Otázky pro našeho starostu a místostarostu na 
prahu roku označovaného za super-volební se přímo 

nabízejí. Po jarních volbách parlamentních čekají 
na podzim volby do obecních zastupitelstev a s 
tím jak se obec rozrůstá, přibývá nejen voličů, ale 
i těch, co se chtějí ve volbách prosadit a na řízení 
obce také výrazně podílet. 

1. Otázky osobní, předvolební :

Jste rozhodnut už teď, že budete kandidovat 
znovu?
STAROSTA: V tuto chvíli ještě z osobních 
důvodů nevím, jakým způsobem a v jakém 
rozsahu se budu ve Zvoli angažovat v příštím 
volebním období.
MÍSTOSTAROSTA: Voleb do obecního 
zastupitelstva ke konci letošního roku se 
zúčastním. Předpokládám, že s většinou z těch, 
kteří s námi již jednu volební kampaň prošli a 
na řízení obce se podíleli. To vše je ale velmi 

daleko, je třeba ještě odvést spoustu práce ve 
prospěch obce.

Máte představu, kdo Vás bude volit a proč?
SPOLEČNÝ NÁZOR: Převážná většina těch, od 
kterých jsme dostali hlas v roce 2006 a k nim 
se přidá druhá část, kterou jsme přesvědčili, že 
to se Zvolí myslíme dobře a vážně. Náš volební 
program, se kterým jsme ve volbách uspěli, je 
plněn. To nejdůležitější – uchránit charakter 
naší obce se daří. 

Kolik oprávněných voličů může letos přijít k 
volebním urnám naší obce?
SPOLEČNÝ ODHAD: Předpokládáme, že 
se volební účast bude pohybovat na úrovni 
minulých voleb, to znamená okolo 70%.

Pokračování na str. 4 a 5
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Pokračování ze str. 2 
O co Vás čtyři dosavadní roky práce pro obec 
připravily? Jak jste museli korigovat své plány a 
výhledy?
STAROSTA: Uplynulé necelé čtyři roky určitě 
byly ve znamení změny mých priorit a plánů ve 
prospěch Zvole. Práce ve funkci starosty obce 
je pro mne úžasnou životní zkušeností a jejich 
zdrojem. Nedá se říct, že by mne předchozí 
roky o něco připravily, měl jsem možnost 
nahlédnout na starosti obecní i osobní z úplně 
jiného pohledu. 
MÍSTOSTAROSTA: Nepoužil bych slovo 
„připravily“. Spíš co přinesly. Pestrou práci pro 
obec, každý den trochu jinou (až na poslední 
dobu – to byl sníh, sníh, led, sníh, závěje, ….). 
Vždy mě zajímaly věci obecní. Ukázat, že ve 
veřejné sféře lze pracovat bez ohledu na osobní 
prospěch, bez nadržování a upřednostňování 
jedněch před druhými.   

Souhlasíte s názorem, že Vaší „vládnoucí“ 
garnituře z minulé vítězné kandidátky by prospěla 
v následujících obecních volbách kvalitní oponentní 
kandidátka se jmény požívajících vážnosti v obci. 
Mám na mysli z agrární sféry Miloslava Petříčka 
a z podnikatelské Pavla Malinu. Účast takových 
lidí z jiné kandidátky v zastupitelstvu by musela 
být přínosem pro posuzování obecního prospěchu 
a potřeby. Anebo, ne? 
SPOLEČNÝ POSTOJ: Není důležitá nečinná 
opozice, ani my nejsme při diskuzích mezi sebou 
vždy zajedno. Po prvním zasedání zastupitelstva 
na podzim roku 2006 jsme čekali, že současná 
opozice bude konstruktivnější. Důležitější pro 
všechny je, aby v zastupitelstvu byly silné 
osobnosti se zájmem pracovat pro Zvoli a pak 
je jedno, z jaké kandidátky budou.

Očekáváte před obecními volbami pomluvy na svou 
dosavadní činnost? Vždycky tu byly. Představují 
už tradiční folklor. Lidé si řeknou „na každém 
šprochu pravdy trochu“. Obrana na to je bezcenná. 
Nebudete výjimkou. Jaký je Váš zásadní postoj?
SPOLEČNÝ ODHAD: Očekáváme, že právě 
ony „šprochy“ budou hlavní předvolební zbraní 
předpokládané kandidátky paní Figelové. My 
se naopak chystáme do voleb s konstruktivním 
volebním programem bez emotivních výlevů 
a na útoky z druhé strany nechceme reagovat 
stejným způsobem.

Míříte v politice výš? Je obecní funkce základem pro 
další zamýšlený postup do vyšších sfér?
STAROSTA: Já určitě výše nemířím, nejsem typ 
člověka, který by se chtěl politikou živit a dělat 
v ní kariéru.
MÍSTOSTAROSTA: V mém dohledu postup do 
vyšších sfér politiky zatím není. Ve Zvoli je stále 
spousty věcí, které je třeba vylepšovat, a já chci 
být při tom. Sezením na více židlích začnete 
něco šidit a nestíhat. 

Jaký  máte vztah k politice ve vyšších sférách. Musí 
Vás ovlivňovat. Prozradíte, koho budete volit na jaře 
do sněmovny?
STAROSTA: Ze současné politické situace 
mi vůbec není dobře, vládnou v ní aféry, 
pomluvy a bohužel i vlastní zájmy namísto snahy 
dovést republiku do stabilizovanější situace. To, 
jakým způsobem byl upraven a schválen státní 
rozpočet, mi přijde jako naprosto odstrašující 
příklad. A když se podíváme na politicky nebližší 
nadřazený orgán, Středočeský kraj, pak náš 
hejtman se chová přesně naopak, než bych 
očekával od hlavy kraje.
MÍSTOSTAROSTA: Jako řadový člen ODS 
jsem i voličem této strany. Aféry a skandály 
publikované sdělovacími prostředky jsou dle 
mého názoru často vytvářeny právě jimi, zvláště 
v tom vynikají ty bulvární. Jsem přesvědčen, že 
i mezi politickou elitou je celá řada slušných 
a pracovitých lidí. Konec konců ta politická 
reprezentace odráží úroveň celé naší společnosti 
a jsou to námi zvolení zástupci. Kdo chce 
změnu a není schopen vybrat si zástupce z těch 
nabízených, ať vstoupí do jedné z nich či založí 
vlastní, přesvědčí o své cestě dostatečný počet 
voličů a předvede svoje umění. Činy jsou opravdu 
těžší než jen kritika.  

Z volání po zákazu KSČ se stal lhostejný politický 
folklor. Stále chybí „politická vůle“. Máme v naší 
obci nějakého současného člena KSČ, co figuroval 
na některé z kandidátek při volbách sněmovních 
či obecních?
OBA SPOLEČNĚ : Nevím.

Jídlo a sex si prohodily role. Jídlo bylo věcí 
chuti, sex svazovala společenská pravidla. Teď 
nastala u představitelů obcí, ba i představitelů 
ve státě nejvyšších,  jistá sexuální frivolnost a na 
druhé straně až náboženství biopotravin, diet a 
vegetariánství. Patříte k tradicionalistům nebo 
Vám „nové poměry“ nedělají problém? Umíte si 
sebe představit v „neuspořádaných“ rodinných 
poměrech a přitom mít „uspořádané“ poměry v 
obci? Vaše jméno by nebylo první takové, v naší 
obci zvolené. Váš postoj?
STAROSTA: Pokud bych neměl v pořádku svůj 
životní styl a rodinu, nedokážu si představit dělat 
jakoukoli práci, nejen tu mou současnou. Člověk 
se pak nemá o co opřít, nemá svůj pevný základ 
a to je podle mého názoru špatně.
MÍSTOSTAROSTA: Celé je to asi věcí žebříčku 
hodnot. Netroufám si nikoho kritizovat ani 
poučovat, natož soudit. Je to věcí každého 
z nás, našeho svědomí. V rodině mám svoje 
zázemí, povídáme si o věcech okolo nás, o širších 
souvislostech. Nejvíc naslouchá syn Honzík a 
má zároveň nejradikálnější názory. Je hodně 
mladý.  

2. O věcech naší obce :

Obec je, zdá se, ve svých činnostech konsolidovaná. 
Měla prostředky na školu, autobusovou dopravu, 
odpadky, vlastní pracovníky. Každý rok bylo trochu 
víc. To skončilo. Máte odvahu říci, kde musíte začít 
v roce 2010 šetřit a o kolik?  A  jak je to zakotveno 
ve schváleném rozpočtu obce?
SPOLEČNÝ VÝROK: Rok 2009 byl podle 
našeho názoru nejkritičtější a máme ho za sebou. 
Nicméně rozpočet pro rok 2010 je zhruba na výši 
rozpočtu pro rok 2008, tzn. 2 miliony pod rokem 
právě skončeným. Šetřit jsme začali již dávno, 
například práce, které jsme schopni zvládnout 
sami, nejsou zadávány specializovaným firmám. 
V rozpočtu pro rok 2010 se šetří ve všech 
sférách a my to nyní budeme pečlivě hlídat. 
Budeme se snažit pokračovat v projektech, které 
jsme započali (stavba chodníků, projekty stavby 
polyfunkčního domu a nové mateřské školky, 
nový hřbitov), ale vše budeme velmi pečlivě 
zvažovat tak, aby se to normálního života Zvole 
výrazně nedotklo.

Obecní rozpočet bude zase vyrovnaný, vzdor tomu, 
že „státní kasa“ prodělává „jako o závod“? Co 
připravované investice?  Co musíte pokrátit, co 
odložit, co zrušit?
SPOLEČNĚ: Ze zákona jsou vyrovnané rozpočty 
oba, jen stát svůj schodek vyrovnává vydáním 
dluhopisů, či půjček. K tomu se nechceme 
v žádném případě uchýlit. Už vloni jsme 
odložili dostavbu chodníků na Březovské ulici 
a ke hřbitovu, na druhou stranu jsme dokoupili 
pozemek pro stavbu nové školky. Dlouhodoběji 
je odložena stavba točny pro autobusy před 
Šmoulovem. 

O „obecní kase“ koluje řada dohadů. Často 
nepěkných. Jak jinak. Především z dávné 
„porevoluční“ minulosti. Ale to už je u lidí – tedy 
voličů – asi „promlčeno“. V jakém stavu jste 
rozpočet obce přebírali a v jakém je dnes? 
SPOLEČNÝ VÝROK: Na podzim roku 2006, 
tedy těsně po komunálních volbách, bylo na 
obecním účtu necelých 200 tisíc korun a na 
stole faktury po splatnosti v celkové výši 870 tisíc 
korun. Splátky na stavbu čističky se platily tehdy 
ještě z dotace, na zbylou částku jsme si museli 
vzít půjčku, ač jsme měli od minulé starostky 
podepsané čestné prohlášení, že z rozpočtu 
roku 2006 zůstane na financování čističky částka 
4 miliony korun. Ty jednoduše neexistovaly, 
byly použity na rekonstrukci školy – černé díry 
rozpočtu minulého zastupitelstva.
Dnes máme na účtu 3,5 milionu korun, v 
květnu doplatíme náš jediný závazek – splátky 
za čističku (zbývající výše je  500 tisíc korun) a 
žádné další závazky nemáme.

Majetku obce přibývá či ubývá? Táhnou se ještě 
„hříchy“ z minula u nějaké obecní korporace, 
které obecním úředníkům kazí náladu a čeká je 

„píchnout do nich“ ať už z vůle vlastní nebo na něčí 
pokyn či podnět?
SPOLEČNĚ: O žádném výrazném kostlivci ve 
skříni nevíme. Majetku obce mírně přibývá, 
bouři může přinést snad pouze vytváření nového 
územního plánu.

Generačně se začíná stále více k informovanosti 
prosazovat internet. Webové stránky Obce Zvole  
jste „rozjeli“, jak to s nimi bude dál?
SPOLEČNÝ POHLED: Jsme rádi, že internetové 
stránky jsou živé, aktuální a budeme se snažit 
jejich prostřednictvím nabízet maximum 
zpráv a co největší servis našim občanům. Je 
skvělé, že denní návštěvnost našeho webu je 
přes 100 lidí. Díky našim fotografům Ondřeji 
Neffovi a Honzovi Stoklasovi jsou na nich 
aktuální fotogalerie. Připravujeme odkaz na 
pozvánky týkající se akcí v celém mikroregionu 
Dolnobřežansko.

Zvole je hezká obec. Umíte si představit, že na 
úřad přijde s lukrativní nabídkou zástupce „jiné 
komunity“ a bude se mu v obci líbit místo na stavbu 
pravoslavného kostela či mešity? Jak se k takové 
věci postavíte?  Navrhnete obecní referendum?
SPOLEČNĚ: Oba jsme v této sféře spíše 
konzervativně ladění a o těchto možných 
alternativách jsme zatím vůbec neuvažovali. 
Spíše bychom tyto aktivity nepodporovali (to 
znamená, že nemůžeme v těchto řadách hledat 
naše voliče) . Ale určitě by to bylo téma k veřejné 
diskusi. 

Dostala někdy naše obec nabídku uspořádat na 
svých katastrech techno-párty? Oslovil ji v tomto 
směru nějaký soukromý vlastník pozemků a žádal 
povolení?
OPĚT SPOLEČNĚ: Naštěstí k tomuto ještě 
nedošlo a doufáme, že i majitelé pozemků jsou 
soudní a na žádnou akci typu technopárty by 
nepřistoupili. Navíc jsou tyto aktivity omezeny 
naší vyhláškou.

3. O zákonech a jejich přehlednosti :

Lidé z Ústavu státu a práva Akademie věd říkají, 
že dnes jsou účinnými dvě tisícovky zákonů. Je to 
neuvěřitelná suma plodící nepřehlednost. S kolika 
zákony pracujete takřka pravidelně? Kolik je jich 
uloženo na našem Obecním úřadu? Kolik musí ke 
své činnosti mít obec odborných komisí?
STAROSTA: Snažím se pracovat dle nejlepšího 
svědomí, potřebné zákony si dohledám v počítači. 
Denně musíme dodržovat hlavně Zákon o 
obcích, pak už jen záleží, jaké oblasti se konkrétní 
činnost týká. Pro Zvoli nyní pracují dobrovolně 
tyto odborné komise – přestupková, stavební, 
tisková a komise školská, kulturní a sportovní. 
Ze zákona pak na fungování místní samosprávy 
dohlížejí finanční a kontrolní výbor.

MÍSTOSTAROSTA: Často potřebuji Stavební 
zákon, rozhodnutí konzultuji se Stavebním 
úřadem v Jesenici, naše smlouvy kontroluje 
JUDr. Jana Justianová. Frekventovaný je také 
Zákon o odpadech a to z důvodu, jak část lidí 
hledá jakousi politiku za placením odpadu. 
Přitom my jsme pouze prostředníci mezi občany 
a firmou provádějící svoz. Obecní rozpočet nemá 
ze zákona z této činnosti žádný příjem, naopak 
to zatěžuje naši administrativu.

Proč se zákony mění tak často? Při vzniku 
Československa 1918, ani „za komunistů“ od roku 
1948, natož po „sametové revoluci“ 1989 to nebylo 
zapotřebí. Ani náš vstup do EU toho nemohl být 
příčinou.  V době počítačů stále vládne papír. Jak 
se Vám s takovým množstvím zákonů, nařízení a 
vyhlášek vládne? Kolik máte osobních poradců?
STAROSTA: Mám pocit, že zákony a vyhlášky 
se občas mění, aby se legalizovaly nestandardní 
postupy. Vedle zákonů a vyhlášek ale také 
jsou nekonečně dlouhé manuály k vyplňování 
například žádostí o dotace, to je pak práce 
nekonečná – navíc, když ty formuláře nemají 
jednotnou strukturu.
Není však pravdou, že pořád vládne papír. Mám 
možná jiný názor než Mirek, ale v nedávné 
minulosti zavedené datové schránky a spisová 
služba (obojí elektronické „služby“) nám práci 
jen přidělávají. Nemám žádné stálé odborné 
poradce, pro některé rady jsem si zašel i do 
naší hospody.
MÍSTOSTAROSTA: Zúčastnil jsem se besedy 
s exministrem spravedlnosti panem Pospíšilem. 
Jeho plán na vyčistění legislativy a zároveň 
zjednodušení a zobecnění zákonů se mi velmi 
líbil. Škoda jen, že se zatím nerealizuje. Jinak 
se dá s nadsázkou říct, že když ráno otevřete 
oči, určitě jste se proti některému ze zákonů 
provinili.

4. O oddechu, kultuře a sportu:

Co Vás charakterizuje? Kultura, sport nebo jen 
klidný a nečinný oddech? Anebo jste workoholici, 
co pracují neustále?
STAROSTA: Musím si najít čas na aktivní nebo 
pasivní odpočinek, obojí má v mém volném 
čase svůj díl. Snažím se hodně sportovat, jsem 
rád, že teď mi mohou být partnery i mí synové, 
o to více sport pak těší. Máme hodně rádi i 
stolní strategické hry a mnohé večery trávíme 
nad hracími plány. A lehnout si k pěknému 
filmu nebo s dobrou knížkou taky zvládnu. 
Jen si neumím představit dovolenou na pláži 
u moře. 
MÍSTOSTAROSTA: Workoholik nejsem. Tak 
jako je pestrá práce na úřadě, stejně pestrý je i 
můj volný čas. Od péče o náš dům a zahradu po 
pravidelné raftování koncem léta pod lipenskou 
přehradou. Občas se připojím ke každodenní 
procházce své ženy s naším pejskem. 

Jak v obci pomáháte tímto směrem? U některých 
akcí se objevujete jako „otcové zakladatelé“, 
oprávněně?
STAROSTA: Vždy mne bavilo připravovat různé 
akce pro přátele a další, tahle má aktivita sahá 
už do začátku devadesátých let. Ve Zvoli jsme 
s manželkou oprášili zvolské plesy a zavedli 
jejich tradici. Občas jsem spojován se zvolským 
přespolním během, to je však iniciativa hlavně 
Slávky Ročňákové a Karla Matznera, já funguji 
jen jako „výpočetní středisko“. Naopak mým 
nápadem je třeba turnaj v kuličkách, zpívání 
koled u vánočního stromu, společně s Mirkem 
jsme přivedli na svět turnaj o pohár starosty v 
malém fotbale.
MÍSTOSTAROSTA: Připsal bych si snahu o 
otevření našeho kostela veřejnosti. Shodou 
okolností přišla změna i ze strany Katolické 
církve v osobě nového pana faráře pana 
Kouteckého a našeho spoluobčana pana 
Hudouska – vojenského kaplana. Vždyť kostel 
a škola patřily vždy do popředí zájmu každé 
správné vesnice. 

Doby se změnily. Už tu není kino, hokej, ba ani 
taneční a společenský sál. Ten snad chybí nejvíc. 
Nezmizela pouť. Jak vidíte budoucnost našich plesů 
a poutí? Také vymizí?
STAROSTA: Společenský sál, slušná tělocvična 
nebo sportovní hala tady opravdu hodně chybí. 
Proto musíme připravovat plesy mimo naši obec, 
do minulého roku ve Vraném, letos poprvé v 
Jesenici. Věřím, že tradice plesů bude zachována, 
vždyť jejich návštěvnost je dost vysoká. A pouť? 
Ta určitě nezmizí, ke Zvoli určitě patří, otázkou 
jen zůstává její rozsah. 
MÍSTOSTAROSTA: Nejvíce lituji ztráty hospody 
U Smetanů. Začátkem devadesátých let se nenašel 
nikdo odvážný ze zastupitelů, kdo by prosadil její 
koupi a tak zajistil pokračování tradice plesových 
sezon. Plesy sportovců, zahrádkářů, hasičů, 
žen ztratily zázemí. O pouť strach nemám. 
Jen bych si trochu přál odklon od nejnovějších 
elektronických atrakcí k tradičním.  

Co říci závěrem? Obec Zvole u Prahy prožívá 
poklidné a jako by spokojené časy. Vzdor pověstem 
obecního majetku už neubývá, ani obecní pokladna 
není v děsivém minusu, obecní služby fungují 
srovnatelně s okolím, „radnice“ se nezabývá při 
současných těžkostech hledáním nějaké viny u 
svých předchůdců a celkem obstojně informuje 
o tom, co chystá a co je v jejich silách. To není 
špatné dědictví na konci volebního období. Tato 
zpověď měla jediný cíl. Přiblížit názory a postoje 
současných radních v časech před dalšími volbami. 
K jejich cti přičítám, že se nevytáčeli, nemlžili a 
jejich výrokům můžeme věřit. Jsou dostupné i z 
jiných zdrojů.

Otázky kladl a rozhovor vedl 
Vladimír Zápotocký
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Konečně jsme z obchodu odešli spolu. 
Posadil mě v autě vedle sebe a dovezl 

až k sobě domů. Za chvíli mě představí svým 
přátelům, měli by tu být každou chvíli. Ještě v 
rychlosti uklidil v obýváku a já ho pozorovala 
z kuchyně. Zvonek. Běžel otevřít a já na chvíli 
osaměla. Z předsíně se ozval hlahol, jeho 
kamarádi přišli už v bujaré náladě a to bylo 
sotva deset hodin. Když mě představil, byli ze 
mě všichni nadšení. Nikdy jsem tolik polibků 
nedostala. Přišlo mnoho lidí a já s nimi trávila 
spoustu času. Po nějaké době jsem se se všemi 
spřátelila a znala každého osobně. Bylo za pět 
minut dvanáct a všichni jsme se vyhrnuli ven. 
Podívali jsme se na ohňostroj. Pak jsem se 
stala opět středem pozornosti, kolovala jsem 
mezi všemi muži. A dostala jsem přezdívku 
Zelená víla. Pár lidí šlo spát a já zůstala s pár 
skalními fanoušky nočního ruchu u stolu, ale 
i ti postupně odpadávali.Kamkoliv, do postelí, 
na pohovku, pod stůl. Kolem páté ráno jsem 
už zůstala já a jeden mladík. Můj muž už 
šel dávno spát a on byl dost v náladě. Chvíli 
jsme se pozorovali. Pak mě vzal do náručí a 
něžně, avšak chtivě se ke mně přisál a já mu 
vydala část svého bohatství. Když jsme se od 
sebe odtrhli, ještě mě chvíli pozoroval. Pak 
mě naposledy políbil a popřál mi dobrou noc. 

Zůstala jsem v kuchyni sama. Pak se najednou 
objevilo světlo na chodbě a někdo vběhl na 
záchod. Ozval se nechutný zvuk, když obsah 
žaludku dopadá na dno toaletní mísy. „Já jí 
nenávidím! Už se jí nikdy nedotknu!“ Urazila 
jsem se. Do rána ještě onu místnost navštívilo 
pár lidí. Ráno jsem se se všemi rozloučila, ale 
spousta mých přátel, jak jsem se domnívala, 
na mě pohlížela s odporem, jiní však se usmáli 
a já zmizela i se svým mužem. Vrátili jsme se 
do obchodu.

Vaše Láhev, koupená 31.prosince

Ležím ve svém měkkém, vyhřátém pelíšku, 
když v tom…ano, slyším naše kukající 

hodiny odbíjet jedenáctou. hodinu večer, 
vlastně tedy hodinu, kdy je čas na večerní 
procházku. Vyskakuji z pelíšku a metelím si 
to přímo do předsíně, čapnu vodítko do tlamy 
a okamžitě jdu zalarmovat mou paničku, 
válející se na gauči. „Jdeme ven, jdeme ven“ 
štěkám a skáču radostí metr vysoko. Když 
v tom: „Lehni !“ zakřičel na mě jindy milý 
hlas. Panička mi bere vodítko a odchází pryč. 
Smutně vyskočím na sedačku a chystám se 
jít znovu spát, ale najednou slyším vrzat 
vchodové dveře. Okamžitě seskakuji a peláším 

do chodby, vidím dveře otevřené dokořán, 
neváhám a třemi velkými skoky zdrhám ven 
do čerstvě napadaného sněhu. Jsem šťastný, 
skáču, poskakuji, válím se, štěkám a užívám 
si té svobody venku. Však najednou bum, 
ozvala se strašlivá rána. Leknutím jsem se celý 
zatřásl. Ohlížím se, štěkám, kňučím, bojím se. 
Od vrat se ozývají lidské hlasy a smích. „Zapal 
to, dělej!“ slyším. Bum, ozvala se další hlasitá 
rána. Utíkám zpátky domů, ale ne, dveře 
jsou zavřené. Ocas stažený, uši sklopené, oči 
vytřeštěné. Škrábu na vchodové dveře, štěkám, 
jak nejlépe umím. Dveře se otvírají, konečně 
mohu domů. Peláším do ložnice, zvenčí se 
stále ozývají hrozné rány a v oknech vidím 
děsivé, barevné záblesky. Zalézám pod postel, 
strachy stále kňučím a nevím, co si o tom mám 
myslet. Konečně mi to došlo, lidé zase slaví ten 
jejich Silvestr, dělají u toho neskutečný rámus 
a mají z toho ohromnou legraci. My psi z 
toho však opravdu legraci nemáme, randálu se 
bojíme jako čert kříže a jsme velice nešťastní. 
Proto Vás za všechny psi v naší obci prosím, 
abyste na nás, čtyřnohé mazlíčky, brali ohledy 
a nechali nás prožít Silvestr v klidu ve svém 
pelíšku a ne ve stresu pod postelí.

Za psy v naší obci voříšek Punťa

Dvě Silvestrovské zpovědi

Režie:
Kateřina Iváková

Herecké obsazení: 
Jiřina Jirásková 
Vladimír Dlouhý 
a Veronika Freimanová

Kdy: 

v úterý 30. března v 19 hodin

Cena zájezdu: 
450 Kč 

Doprava:   
autobusem z Nové Zvole v 17,30 hod., 
ze Zvole od školy v 17,35

Přihlášky k zájezdu, 
úhrada a vyzvednutí vstupenek: 
u paní Hany Šiplerové 
na Obecním úřadě ve Zvoli 
(tel. 257 761 721 nebo 724 954 126) 
do 25. března 2010

Po tomto termínu u paní Slávky Ročňákové 
po telefonické dohodě  
602 819 172

Školská, sportovní a kulturní komise 
OÚ ve Zvoli připravila

ZÁJEZD 

DO DIVADLA  BEZ ZÁBRADLÍ

 NA HRU 

PŘÍLIŠ DRAHÁ MATILDA

Velmi zdařilá česká premiéra této detektivní tragikomedie I. Horovitze, herecký koncert všech představitelů. Matilda - šaramantní 
francouzská dáma, a Chloé – odměřená učitelka jazyků, žijí v pařížském bytě. Jejich živost se změní v okamžiku, kdy do jejich uzavřeného 
vesmíru vstoupí Američan Mathias Gold. 

ZVOLSKÝ PLES ZVOLSKÝ PLES 
20102010

13. března 2010 od 20:00 hodin 
v kulturním domě v Jesenici

Cena vstupenky 200,- Kč.
Předprodej vstupenek od 8.2. 2010 na OÚ ve Zvoli

Doprava
Na ples se můžete dopravit sami nebo připravenou dopravou

Autobus na ples: nová Zvole – 18.45, 19.30, Zvole - škola – 18.50, 19.35
Autobusy z plesu: 1:00 a 2:30

Bohatý program
Předtančení

Pivní štafeta sedmi statečných
(přihlašovat můžete sedmičlenná mužstva, 

ženstva nebo družstva smíšená)
Taneční ukázky

 
Tombola

bude zase bohatá a i Vy, stejně jako v letech minulých, můžete  přispět. 
Popřemýšlejte, zda by se ve Vaší domácnosti, firmě či salónu našlo něco, 

co může potěšit a „potěšit“ Vaše sousedy. Své dary i „nedary“ můžete 
zanést přímo na OÚ ve Zvoli. Zvířátka, prosíme, po předchozí domluvě až 
v den konání plesu. Za všechny příspěvky do tomboly předem děkujeme.

Předprodej vstupenek, tombolové informace, domluvy, dotazy 
a přihlášky do pivní štafety zajišťuje na OÚ paní Hana Šiplerová, 

tel: 724 954 126, 257 761 721, e-mail: hana.siplerova@seznam.cz

K tanci a poslechu bude hrát

kapelakapela
ŠARMŠARM

Srdečně se na Vás těší pořadatelé
členové Školské, sportovní a kulturní komise při OÚ ve Zvoli 
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VE ZVOLI SE TAKÉ STALOVE ZVOLI SE TAKÉ STALO

Ohlédnutí za půlnoční: Snad na dvě stovky 
místních i přespolních naplnilo kostel sv. 
Markéty o „půlnoční“ bohoslužbě, 
která se konala v obnovené premiéře po 
patnácti letech. Přítomní návštěvníci měli 
možnost vyslechnout Boží slovo, zazpívat spo-
lečně se sborem místních kantorů podmanivé 
koledy, obdivovat nový betlém, který vytvořily 
šikovné ruce našich dětí, či jen tak přivonět a 
nasát onu krásnou atmosféru vánoc. Věříme, 
že každý, kdo přišel, obdaroval a zároveň byl 
obdarován. Ještě jednou díky. 

Druhý koncert vokálního společenství Cantio se uskutečnil dne 2. 1. 2010 v našem kostele sv. 
Markéty. Tímto jsme vstoupili do roku 2010, ve kterém se budeme snažit přinést další zážitky 
Vám všem, kteří máte zájem o poslech hudby tohoto žánru.

Naše školy opět  uspořádaly výstavu dětských prací s vánoční tematikou. Každý, kdo se přišel 
podívat, byl jistě překvapen nápaditostí a provedením výrobků. Krásné bylo i pozorovat nadšení 
dětí ukazujících své práce rodičům i prarodičům.

V předvánočním čase, tradičně jako každý 
rok, vystoupily děti naší základní a mateřské 
školy. Pastýřskou hru s nimi pečlivě nacvičila 
paní Lenka Netopilová. Zpívání sboru bylo 
pod vedením paní Hany Sedlákové - Joové. 
Novinkou v programu bylo vystoupení 
soukromě Akimovyi školičky.

Tolik muzikantů, jako se sešlo 20. 12. 2009 při doprovázení pěveckého sboru Hlahol, náš kostel sv. Markéty nepamatuje. Benefiční provedení 
Rybovy České mše vánoční pod dirigentem Romanem Z. Novákem  bylo excelentní. I zájem diváků odpovídal pověsti Hlaholu. Na atmosféře, 
nejen na tomto koncertu,  mělo svůj díl také osvětlení, které bylo zapůjčeno panem Tomášem Ivanovičem a agenrou Tsunami.

Díky dlouhé zimě a mrazivému počasí měly nejen děti  možnost dlouhé týdny bruslit a hrát 
hokej na rybnících na návsi. Všední dny odpoledne a celé víkendy byla náves vždy plná 
spokojených bruslařů všech věkových kategorií. 

Na již tradiční předvánoční zpívání u osvět-
leného stromu přišlo opět okolo dvou stovek 
Zvoláků, kteří si při hudebním doprovodu 
několika muzikantů s chutí zazpívali vánoční 
koledy. Nechyběl obecní svařáček, vypouštění 
lampionu šťastných přání a závěr obstaral 
krásný ohňostroj připravený novým obchůd-
kem SEN.
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Právě před půl stoletím:
poslední šance …
Už víc jak čtyři poslední desetiletí se zvolský 
hokej nehraje ani na jednom z rybníků na 
naší návsi. Rybníkáři byli „úředně zrušeni“ 
a to vedlo k ukončení činnosti a zániku řady 
hokejových klubů a oddílů. I našeho. Zimy 
byly mírné, haly časově i finančně vlastně 
trvale nedostupné. Naše dnešní vzpomínání je 
staré právě půl století. Tehdy měl naposledy 
zdejší hokej šanci postoupit až do krajských 
soutěží. O šanci přišel jen jediným gólem, který 
padl dvě minuty před koncem posledního (a 
rozhodujícího) zápasu.

Ale pěkně po pořádku. Byli jsme vylosováni do 
pětičlenné skupiny a dosáhli těchto výsledků 
(systém doma-venku). S Chodovem 6:2 a 
4:3, s Jesenicí 5:2 a 2:2, s Dolními Břežany 
3:2 a 8:3, na závěr s Kamenným Přívozem 
4:2 a 6:7. V tom rozhodujícím duelu na 
soupeřově hřišti velikosti „plivátka“ jsme 
prohrávali 1:4 a vyrovnali, pak 4:6 a znovu 
vyrovnali. Teď stačilo jen hlídat výsledek, 
ale obránce Josef Nejedlý se svou hokejkou 
dětské velikosti objížděl vlastní branku a vedl 
puk ležérně jednou rukou, soupeřův útočník 
mu do ní docela nehokejově klepl...a puk 
skončil naprosto neuvěřitelně v naší síti. 6:7! 
Na vyrovnání zbývaly pouhé dvě minuty...a 

to bylo málo. Jediná, byť nejtěsnější, porážka 
nás tak připravila o kvalifikaci do Krajského 
přeboru. Škoda.
Statistiky. Vystřídalo se 15 hráčů. Všechny 
zápasy odchytal Jaroslav Malířský a bilance 
hráčů v poli je následující: obránci – Otakar 
Trefný (dres č.7, odehrál všechno, 14 trestných 
minut), Jiří Zeman (dres č.4, odehrál všechno, 
2 trestné minuty), Josef Nejedlý (dres č.2, 
dvakrát chyběl, 14 trestných minut), Josef 
Blábol (dres č.3, odehrál všechno, 6 trestných 
minut), Václav Hůrka (dres č.2, hrál jednou, 
2 trestné minuty), Jaroslav Pařízek (dres 
č.14, hrál jednou, bez vyloučení), útočníci 
– Miroslav Jalovecký (dres č.12, odehrál 
všechno, bez vyloučení), Jaroslav Řezníček 
(dres č.5, odehrál všechno, 2 trestné minuty), 
Karel Ovčáček (dres č.8, odehrál všechno, bez 
vyloučení), Jaroslav Petrák (dres č.6, dvakrát 
chyběl, 4 trestné minuty), Miloslav Řezníček 
(dres č.9, odehrál všechno, bez vyloučení), 
Antonín Adámek (dres č.15, čtyřikrát chyběl, 
bez vyloučení), Jaroslav Šafránek (dres č.11, 
čtyřikrát chyběl, bez vyloučení), Petr Číbera 
(dres č.10, hrál dvakrát, 4 trestné minuty). 
Na našich 38 gólech se podílelo pouze 8 hráčů 
s následující bilancí : Jaroslav Řezníček jich 
dal 11, Miloslav Řezníček 10, Jalovecký 6, 
Blábol a Ovčáček po 3, Petrák a Šafránek po 2, 
Trefný 1. V zápisech o utkáních jsou uvedeni 

i dva pravidelní (a uznávaní) funkcionáři 
František Škobis a Václav Hrachovec, jen 
zápis na půdě Dolních Břežan podepsal vedle 
Františka Škobise  Vlastimil Davídek, který 
ještě předešlou sezónu sám hrál. V kolonce 
kapitán mužstva  je uveden ve všech případech 
Miloslav Řezníček.
Za zmínku stojí i dovětek. Týden po nešťastné 
porážce si nás pozval jako sparringpartnera 
výborný celek z Vraného, který už v Krajském  
přeboru působil. Dohrávalo se navečer za 
umělého osvětlení, nás posílil odchovanec 
(tehdy hrál na Zbraslavi) Stanislav Adámek 
a skvělou fazónu jsme dokumentovali 
výhrou v hojně navštíveném, dramatickém a 
vyhecovaném zápase (sudí Otto Štecher) 6:4 
po třetinách 1:1, 4:0, 1:3. Naše góly postupně 
dávali  Ovčáček, Miloslav Řezníček, Blábol, 
Jaroslav Řezníček, Trefný a právě posila 
Stanislav Adámek.
U toho jména chvíli zůstaneme. Je vůbec 
prvním ve zvolské hokejové historii, kdo 
oblékl dres mužů už v 16 letech. Budeme s 
ním příště vzpomínat a padnou i jména Otakar 
Trefný, Josef Blábol, Jaroslav Malířský, Josef 
Knotek, František Škobis, Stanislav Šticha, 
Petr Jasanský , tedy ta, která začínala také tak 
neuvěřitelně brzo.

Vladimír Zápotocký 

Tahle sestava měla tak blízko k postupu do Krajského přeboru (snímek pořízen před zápasem Zvole – Jesenice 5:2) :  Stojící zleva Petr Čibera, 
Miloslav Řezníček, Karel Ovčáček, Jaroslav Petrák, Jaroslav Řezníček, Jiří Zeman, Otakar Trefný, trojice pod nimi rovněž zleva Josef Blábol, 
Jaroslav Malířský, Václav Hůrka, na ledě sedí Miroslav Jalovecký.

Obecní úřad ve Zvoli vás zve na velikonoční koncert

Pomlázka se čepejří
předjaří a Velikonoce v českých lidových písních a obyčejích

Ve středu 7. dubna od 18:30 
v kostele svaté Markéty ve Zvoli

Hraje a zpívá
Malá česká muzika Jiřího Pospíšila,

dále zpívají všichni přítomní...

Konec masopustu,
vynášení smrti,
přinášení líta,
honění Jidáše,

zpěvy Velkého pátku,
mrskut, mrskačka, binovačka, dynovačka,

pomlázka aneb Červené pondělí...
...ale hlavně krásné lidové písničky nejen k poslechu!

Více o „Malé české muzice“ na www.mcmjp.unas.cz. 

Návrat paní ředitelky
Počínaje druhým pololetím letošního školního roku se do funkce 
ředitelky Základní a mateřské školy ve Zvoli vrací po mateřské 
dovolené paní Lucie Strejcová. Eva Březnová, zastupující paní 
ředitelka, zůstává v učitelském sboru. Chtěli bychom i touto 
cestou paní Evě Březnové poděkovat za obětavou a nadstandardní 
práci, kterou v uplynulých letech vykonávala. Děkujeme moc a 
hodně dalších příjemných chvil nejen s dětmi ve škole.

Rada obce Zvole

My tři králové 
jdeme k Vám…

Vánoce jsou za námi, nastal nový rok. Venku 
mrzne , bělavý sníh pokryl všechnu okolní 
šeď, hladina rybníka se proměnila v kluziště. 
Děti bruslí a po hrázi zvolského rybníka se 

pohybují tři zvláštní 
postavičky. Je 6. ledna 
a do ulic se vydali 
tři králové, Kašpar, 
Melichar a Baltazar. 
Do mrazivého ticha 
se derou melodie 
známé koledy „My 
tři králové jdeme k 
Vám, štěstí, zdraví  
vinšujem Vám…“ 
Téměř v každé 
domácnosti  jim 
otvírají, vřele je 
vítají a přidají jim 

do košíku nějakou sladkost, někdy i nějakou 
korunu. Peněz se děti dobrovolně vzdaly, aby 
je přidaly k ostatním darům škole.  Už delší 
dobu si totiž šetří na  vysněnou   trampolínu 
nebo houpacího  koníka do školní zahrady. 
Různé dobroty z košíku během cesty končily 
v žaludku hladových koledníků, kteří byli 
znovu a znovu ochotní zpívat známou koledu, 
popřát hodně zdraví do nového roku a napsat 
ke vchodu do domu K+M+B 2010,což ve 
volném překladu z latiny znamená „Kristus 
ať požehná Vaše příbytky“. 
Po dvou hodinách obcházení  navzdory 
mrazivému počasí všechny hřeje pocit lidské 
sounáležitosti, přijetí, dobroty a  sdílení 
společné tradice.

Eva Březnová, ZŠ Zvole

Úspěch 
zvolských hokejistů

Naše škola zahájila nový rok dalším sportov-
ním úspěchem. Po předchozí účasti na florba-
lovém turnaji jsme se rozhodli ve sportovních 
soutěžích pokračovat a přihlásili jsme se na 
turnaj základních škol Středočeského kraje 
v ledním hokeji. Ani jsme netušili, že máme 
ve Zvoli tak silnou hokejovou základnu a jak 

je vidět, trénink na 
rybníku se vyplatil. 
Naši chlapci nastou-
pili v nových dresech 
a patřili jednoznačně 
k nejlepším. Snad jen 
náročnost turnaje a 
omezený počet hráčů jim nedopřály vyhrát. 
Na rozdíl od ostatních týmů jsme nemohli 
střídat tak často, což se projevilo na únavě. 
Dokázaly nás porazit pouze Černošice, které 
mezi sebou měly několik aktivních hokejistů. 

Na turnaji jsme zaslouženě vybojovali druhé 
místo a získali krásný pohár. 
Děkujeme všem, kteří nás podporují a těšíme 
se na další sportovní akce. 

Jana Němcová 
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Zvole má již 5 let 
svůj sportovní klub
www.skzvole.cz
Založeno v roce: 2005
Nyní sdružuje oddíly: 
orientační běh, šachy, wushu

 Letos dovrší náš sportovní klub SK Zvole 
již 5. rok své existence. Je řádným členem 
ČSTV, a tak je jeho náplní především provo-
zování sportu, tělovýchovy nebo turistiky, jak 
pro vlastní členstvo, tak i pro neorganizova-
nou veřejnost. Jako celek vystupuje především 
proto, že SK vytváří vnitřní servisní zázemí 
pro všechny sdružené oddíly a zároveň se sna-
ží reprezentovat Zvoli na sportovních kláních, 
která probíhají mimo naši obec. Určitě jste již 
v našich novinách četli o zvolských běžcích, 
kteří předběhli na závodech konkurenční 
soupeře, o zvolských Medvědech, kteří na 
černobílých polích vyhráli nejednu bitvu na 
krajských či republikových soutěžích nebo o 
wushu vesničce Zvoli, která vychovává repre-
zentanty pro celorepublikové soutěže.
 Členy našeho SK najdete mezi před-
školními dětmi, stejně tak jako mezi našimi 
dříve narozenými sousedy. Každého člena 
do oddílu přivedl určitě trochu jiný motiv. 
Orienťáci jsou závodníci tělem a duší; jejich 
sport má v sobě kouzlo dobrodružství spo-
jené se schopností orientace v přírodě (kdo 
by po tom nezatoužil, když bloudí kdesi v 
neznámém terénu přírody nebo i města) a 
potřebou být v cíli dříve než soupeř. Sport, 
v němž je mnohem důležitější směr než rych-
lost. Navíc – Zvole a okolí je ideální terén 
pro orienťácké tréninky a závody.
 Medvědi nejsou žádní bručouni, ale rozváž-
ní a chytří koumáci, kteří na svou královnu a 
krále nedají dopustit. To, co jim jejich králov-
ská hra dává, je nejen překonání soupeře, ale 
i sebe sama, krása šachových kompozic, ale 
hlavně trénink mozkových závitů. Opět věc, 
která se v běžném životě neztratí.
 A wushu? Kdo by tápal, určitě napoví 
sousloví „čínské bojové umění legendárních 
mnichů ze Shaolinu“. Wushu je sport, který 
má v Shaolinu základy. Oddíl dává dětem 
základní pohybovou průpravu, pomocí dy-
namických cvičení z tohoto sportu. Součástí 
oddílu ve Zvoli je i poněkud klidnější větev 
wushu nazývaná tai ji, kam zase chodí do-
spěláci. Děti se na pravidelných trénincích 
vyřádí a dospělí odpočinou. Součástí aktivit 

oddílu jsou i víkendová soustředění a soutěžní 
činnost. 
Taky byste rádi viděli víc? Přijďte se podívat 
na oddílové tréninky, na naše  webové stránky 
(www.skzvole.cz) nebo na některou naši 
sportovní akci, o které se jistě dozvíte. Možná, 
že se potkáme i na některém společném 
sportovním setkání, kde si budete moci změřit 
své síly i Vy.

Michaela Řezníková

Co se stalo u Medvědů 
aneb krátký přehled dění 
v šachovém oddíle
Šachisté v závěru roku nezaháleli a uspořádali 
dva velké turnaje: 1. ročník Zvolského blesku 
ŠACHY.BIZ, který vyhrál mezinárodní mistr 
Vítězslav Priehoda a 5. ročník vánočního 
turnaje, kde kategorii dětí vyhrál Lukáš 
Boček a kategorii benjamínků vyhrál Tomáš 
Jungmann.  Zároveň jsme vyhlásili nejlepší 
hráče sezóny 2009, kterými se zaslouženě 
stali Lukáš Boček a Veronika Holubová. 
Trenérem roku 2009 se stal Luděk Straka.
Naše nejmenší děti se účastnily Mistrovství 
Čech do 8 a 10 let. Ostatní děti dosáhly 
skvělých výsledků ve třech kolech regionální 
ligy. Naše A i B družstva dospělých a 
pokročilých dětí vstoupila do regionálního 
přeboru a regionální soutěže velmi úspěšně. 
Na rozdíl od minulých ročníků, kdy jsme 
obsazovali poslední místa tabulky, máme 
obě soutěže dobře rozehrané. Velkou zásluhu 
na tom mají kapitáni obou družstev Béďa 
Chaloupka, Robert Máslo a Martin Jungmann, 
kteří dokážou své týmy vyburcovat ke skvělým 
výkonům.

Připravujeme šachové akce 
pro veřejnost

10. dubna - Velikonoční turnaj pro dospělé, 
děti a amatéry v místnosti pod školkou ve 
Zvoli

24. dubna - 3. ročník Zvolského rapidu 
ŠACHY.BIZ v sokolovně ve Vraném nad 
Vltavou

Vojta Straka dvanáctý na MČR 
juniorů v bleskovém šachu

V sobotu 19. prosince se v Praze za účasti 
nejlepších českých hráčů hrálo Mistrovství 
České republiky v bleskovém šachu. Bleskový 
šach se hraje ve zkráceném čase. Každý ze 
soupeřů měl na celou partii 5 minut. Pokud 
soupeř provede nemožný tah, automaticky 
prohrává. V kategorii juniorů obsadil Vojta 
Straka velmi pěkné 12. místo. Vojta byl 

podle výkonnosti nasazený na 28. místě a 
uhrál 7,5 bodu ze 13 partií. Porazil mimo 
jiné i budoucího mistra republiky. Reportáž z 
mistrovství jste mohli sledovat v pořadu České 
televize „V šachu“.

Jana Straková

1. ročník Zvolského blesku 
ŠACHY.BIZ

V sobotu 14. listopadu 2009 jsme pořádali v 
sokolovně ve Vraném nad Vltavou 1. ročník 
turnaje v bleskovém šachu, Zvolský blesk 
rapid ŠACHY.BIZ. Na turnaj si našlo cestu 
celkem 70 hráčů z blízkého i dalekého okolí. 
O kvalitě obsazení turnaje svědčí fakt, že 20 
účastníků mělo ELO rating nad 2000. Favority 
byli mezinárodní mistři Vítězslav Priehoda 
(ELO 2367) a Josef Přibyl (ELO 2342), ale 
o celkové prvenství se mohli „poprat“ i další 
hráči. Na pravidla dohlížel hlavní rozhodčí 
Jaromír Háněl. Zpracování výsledků měl 
na starosti Petr Havelka. Hrálo se na 11 kol 
tempem 2×10 minut. První tři kola byla z 
pohledu hlavních favoritů zahřívacími. Od 
čtvrtého kola už proti sobě hráli hráči z první 
desítky nasazených. V pátém kole na sebe 
narazili dva nejvýše nasazení hráči Vítězslav 
Priehoda a Josef Přibyl. Jejich duel skončil 
remízou. V dalších kolech povolil Vítězslav 
Priehoda svým soupeřům pouhé dvě remízy, 
zatímco Josef Přibyl remizoval ještě třikrát. 
Krok s nimi udržel pouze třetí nasazený 

Miroslav Jurásek. Ten vyhrál všechny své 
partie kromě duelů s Vítězslavem Priehodou a 
Josefem Přibylem, které oba prohrál. Konečné 
pořadí turnaje nakonec až do pátého místa 
kopírovalo nasazení do turnaje. 1. ročník 
Zvolského blesku ŠACHY.BIZ vyhrál IM 
Vítězslav Priehoda (9,5 bodu), druhý byl 
IM Josef Přibyl (9 bodů, vyhrál i kategorii 
veteránů) a třetí Miroslav Jurásek (9 bodů). 
Tato trojice se výrazně oddělila od zbytku 
pole. Zdeněk Hába na 4. místě získal 7,5 bodu 
stejně jako pátý Bohumil Šimeček. Nejlepším 
juniorem byl s 5 body Daniel Kožušek. 
Nejlepším hráčem s ELO pod 1700 se stal se 
6 body celkově 28. Radek Vejvoda. 
Nejlepší hráči turnaje si odnesli hodnotné 
ceny, které věnoval hlavní sponzor turnaje 
- server ŠACHY.BIZ. Ceny si ale odnesli 
všichni účastníci turnaje. Na závěr turnaje byli 
vylosováni tři výherci digitálních šachových 
hodin, které věnoval sponzor turnaje ŠACHY.
BIZ.Po hráčské i organizační stránce se turnaj 
vydařil. Ohlasy hráčů byly velmi pozitivní. 
Uděláme vše proto, abychom vysokou úroveň 
turnaje udrželi i v příštím roce.

Mistrovství Čech dětí 
do osmi a do deseti let 2009 
- rostou nám nové posily
Od pátku 13. listopadu do neděle 15. listopadu 
2009 se konalo ve Stráži pod Ralskem 
mistrovství Čech dětí do osmi a do deseti let. 
Medvědy reprezentovaly tři děti - v kategorii 
do 10 let Dominika Holubová a v kategorii do 
osmi let Ondra Sklenář a Maruška Hánělová.
V obou kategoriích se hrálo celkem 9 kol. 
Kategorii do 10 let vyhrál Vojtěch Wagner 
z Hradce Králové s 8,5 body. Dominice 
Holubové se moc nevedlo - uhrála jen 1,5 
bodu a skončila na předposledním 57. místě. V 
kategorii do osmi let vyhrála Karin Němcová z 
Oazy Praha s 8,5 body. Z našich hráčů se lépe 
vedlo Marušce Hánělové. Se 4 body skončila 
na 20. místě. Ondra Sklenář uhrál 3 body a 
skončil na 27. místě.

4. kolo regionální 
žákovské ligy 2009/10 v Říčanech 
- vítězství Veroniky Holubové
v turnaji B
V úterý 17. listopadu 2009 se v Říčanech 
hrálo čtvrté kolo regionální žákovské ligy. 
Zúčastnilo se ho celkem 84 dětí. Z Medvědů 
hrálo deset dětí - tři v kategorii A a 7 v 
kategorii B.V turnaji A vyhrál Robin Hrdina 
z Vlašimi se ziskem 4 bodů ze 4 partií. Hned 

za ním skončil náš hráč Lukáš Boček, který 
získal 3 body (prohrál pouze s Robinem 
Hrdinou). Výborně zahráli i Martin Jungmann 
(6. místo, 2,5 bodu) a Ondra Máslo (7. místo, 
2 body).
Turnaj B se stal jasnou záležitostí našich. 
Vyhrála Veronika Holubová se 6 body před 
Petrem Hřídelem (5,5 bodu). Matěj Florian 
získal 4,5 bodu (15. místo). Velmi mile mě 
překvapila Dominika Holubová. Získala 3,5 
bodu (její zatím nejlepší výsledek v RŽL) 
a skončila na 32. místě. Adam i Ondra 
Sklenářové uhráli shodně 3 body a to jim 
stačilo na 42., resp. 44. místo. Náš nejmladší 
zástupce Kuba Kreppke uhrál na svém prvním 
turnaji pěkné 2 body a skončil na 57. místě.

Vánoční turnaj 2009 
– zhodnocení sezóny
V sobotu 5. prosince 2009 jsme uspořádali již 
5. ročník tradičního Vánočního turnaje dětí. 
Celkem hrálo 24 dětí a z našich nejlepších 
nikdo nechyběl. Hrálo se na sedm kol tempem 
2x 20 minut. Nejmenší děti hrály v odděleném 
turnaji s kratším časovým tempem, pouze 2x 
15 minut na partii. 
V hlavní kategorii byl souboj o první 
příčku poměrně jednoznačný. S přehledem 
dokráčel pro vítězství letos suverénní Lukáš 
Boček. Celkově druhé místo vybojoval ve 
vyrovnaném zbytku hráčů Martin Jungmann 
a třetí skončil Jarda Česánek. Čtvrté a páté 
místo obsadili Ondra Máslo a Matěj Florián. 
Na prvním místě mezi dívkami skončila 
Veronika Holubová, která po dobrém výkonu 
skončila na celkovém 3. místě v turnaji. 
Druhá byla Kristýna Matoušková a třetí byla 
Maruška Hánělová. Na prvním místě v rámci 
mladší kategorie hlavního turnaje skončil 
Vilém Mařák, za ním následovali Ondra 
Sklenář a Dominika Holubová. V odděleném 

turnaji nejmladších medvědů skončil první 
Tomáš Jungmann, který jen těsně předstihl 
druhou Petru Matouškovou. Na třetím místě 
se umístila Kája Mařáková. 
Po skončení turnaje jsme vyhlašovali nejlepší 
děti roku 2009. Nejlepším hráčem roku 2009 
se stal Lukáš Boček. Jeho výsledky za obě 
družstva medvědů i na individuální dráze byly 
v tomto roce skvělé. Nejlepší hráčkou roku 
2009 byla vyhlášena Veronika Holubová.
Za vzornou reprezentaci oddílu byli vyhlášeni 
Jarda Česánek a Ondra Máslo, kteří se 
letos zúčastnili Mistrovství Čech mládeže. 
Trenérem roku byl vyhlášen Luděk Straka.
Po skončení dopoledního dětského turnaje 
se hrál turnaj v superbleskovkách (tempo na 
partii je pouze 2 minuty pro každého hráče!), 
kterého se zúčastnili i dospělí a část dětí, 
které hrály i dopolední turnaj. Celkem měl 
turnaj 14 přihlášených. Hráči byli rozděleni 
do dvou sedmičlenných skupin, z nichž 
postupovali první dva do semifinálových 
vyřazovacích soubojů. Z první skupiny 
postoupili Ondra Straka a Láďa Smejkal. Z 
druhé skupiny prošli dále Jirka Sladovník 
a Vojta Straka. V obou dvou skupinách 
skončili první dva hráči na dělené první 
pozici, takže o semifinálových dvojicích 
rozhodl los. V první dvojici porazil Ondra 
Straka Jirku Sladovníka 2:0 a v druhém 
zápase porazil Láďa Smejkal Vojtu Straku 
2:1. Ve finále porazil 2:0 na partie Ondra 
Straka Láďu Smejkala a mohl se radovat z 
celkového vítězství v superbleskovém turnaji. 
Cenu za vítězství v superbleskovkách - šišku 
salámu - bral vegetarián Ondra s humorem.
Na závěr bychom chtěli poděkovat sponzorovi 
našeho turnaje Jaromírovi Hánělovi. O 
občerstvení se staral Bedřich Chaloupka 
starší a i jemu patří poděkování za pomoc 
s uspořádáním turnaje. Samozřejmě také 
velké poděkování patří všem, kteří se turnaje 
zúčastnili a přispěli k jeho bezproblémovému 
průběhu.

Luděk Straka

Vojta Straka 
na vánočním turnaj
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Orientační běh 2010 
– co bylo a co bude 
Na konci každé sezóny se tak trochu bilancuje. 
Ohlédnutí za sezónou nemá sloužit čistě 
kocháním se nad činností, ale hlavně má to 
být startovní blok pro odraz na následující 
sezónu. A musím říci, že pro sezónu 2010 je 
to kvalitní blok. Kromě pravidelných dětských 
tréninků byly v roce 2009 zavedeny i tréninky 
pro dospělé. Dále oddíl uspořádal ve Zvoli 
a okolí tři závody pro veřejnost (novoroční, 
jarní a podzimní), na kterých mne potěšila 
účast Vás Zvoláků (na jarním bylo přes 150 
účastníků). Ani školní děti jsme nenechali 
v klidu a dvakrát jsme je v roce 2009 
místo učení ve třídách prohnali s mapou 
po Zvoli a přilehlém lese. Na tyto závody 
byli přizváni i žáci ze základních škol ve 
Vraném a Břežanech.  Při ohlédnutí nesmíme 
zapomenout na úspěchy členů  (tady musíme 
jasně uznat, že mladší členové svými úspěchy 
zastínili dospělé členy oddílu). V kategorii 
žactva a dorostu získali tituly přeborníka 
kraje: Jan Zimmer (H10-klasická trať), Eliška 
Hájková (D12-Krátká trať), Katka Zimmerová 
(D12-Sprint) a Adam Hájek (H18-klasická 
trať). Dále družstvo zvolské školy  vyhrálo 
krajský přebor škol 4. a 5. tříd a to jak v 
kategorii dívek, tak i chlapců.  
A teď, jak to bude v roce 2010: Tréninky 
dětí i dospělých jsou již samozřejmostí. 
Organizovány oddílem budou jako každoročně 
i veřejné závody – jste tedy zváni na 16.5.2010 
a 9.10.2010 (novoročák bude až 1.1.2011), 
ale hlavně pro Vás budou vždy po vydání 
Zvolských novin připraveny veřejné tréninky 
– nechte se tedy nalákat na sport, kde nejde 
o rychlost, ale o to, být v cíli v lepším čase 

než ostatní (přesto, že oni třeba poběží). 
První lákadlo pro dobrodružnější je „noční 
trénink“ 17.2.2010 (podmínkou úspěchu je 
vlastní baterka). Bližší informace o něm 
získáte v druhém článku. Připravených je ale 
spousta dalších překvapení jak pro děti, tak 
i pro dospělé. Tak se těšte a pojďte se čas od 
času „vyvětrat“ do lesa. Informace o oddílu i 
akcích naleznete na stránkách oddílu www.
OB-Zvole.cz. Těším se na Vás.

Tomáš Hájek 

Jaký bude rok 2010 
pro zvolské 
orientační běžce?
Uplynul první měsíc z nového roku 2010 
a všichni členové oddílu OB se již těší na 
nadcházející závodní sezónu.
Aby byla co nejúspěšnější, přinejmenším tak, 
jako ta uplynulá, je třeba poctivě trénovat.
Dětské tréninky probíhají každou středu od 
17:00 do 18:30 hod, během zimy  v klubovně 
pod školkou,  po zbytek roku  v okolních 
lesích.
Mapové tréninky dospělých se budou konat 
pravidelně ve středu, po skončení dětského 

tréninku,cca v 18:45.hod..Začínáme od 14. 4. 
2010. Místo bude vždy upřesněno na webu. 
Pro lepší běžeckou formu připravuje Adam 
Hájek kondiční  výklusové tréninky , otevřené 
pro všechny věkové kategorie. Termín bude 
také ještě upřesněn na webových stránkách 
oddílu OB, předběžně počítáme se čtvrtky,cca 
od 18:00hod., jakmile to počasí umožní.
Každoročně pořádá oddíl OB mnoho akcí 
určených pro širokou veřejnost a pro děti 
z okolních škol. 
Nejinak tomu bude i v letošním roce.
Vše začne 23. 4. 2010 závodem škol zvolské, 
vranské a břežanské. 
16. 5. 2010 se můžete těšit na tradiční jarní  
zvolský orientační běh. 
9. 10. 2010 si nenechte ujít „ten podzimní“ 
– v centru obce.
24. 9. 2010 připravujeme přebor zvolské školy, 
určený pro žáky 3. až 5. tříd.

A co čeká členy oddílu OB?
26.5.2010 Pražský přebor škol, který se 
poprvé v letošním roce uskuteční v naší obci, 
9 krajských závodů Středočeské oblasti na 
jaře a 5 závodů na podzim a tři jarní závody 
Pražského přeboru žactva. 
Aktivit jistě více než dost, zbývá popřát – ať 
všem se daří i v roce 2010!!!!
Tak co, přidáte se k nám?

   Lenka Zimmerová

Už jste někdy hledali kontroly večer v lese? Připadá vám to nemožné? 
Přijďte si to vyzkoušet!

SK Zvole, oddíl orientačního běhu pořádá

ZVOLSKÝ NOČNÍ ORIENTAČNÍ BĚH 

(čas nebude hodnocen, vyhrají všichni co přijdou a absolvují trať)

Termín: 
 17.února.2010
Start/cíl: 
 na konci ulice Na Výsluní 
 (ulice od mateřské školky směrem k Vranému) 
Přihlášky: 
 na místě

Startovní časy:  
- pro dětskou trať – od 17.30 do 18.15hod
- pro ostatní tratě – od 18.00 hod
Tratě:  
- dětská s doprovodem rodiče po „světelných fáborkách“ 
 1,5 km  (cca 25 minut)
- lehká trať pro začátečníky 3 km
- trať pro zkušenější  5 km
Nutné vybavení:
- baterka (nejlépe čelovka)
- dobré oblečení a obutí
Informace:
- www.OB-Zvole.cz    603 858 303

Nenechte se zahanbit členy oddílu orientačního běhu, kteří během 
letošní zimy úspěšně zvládli (většinou v doprovodu rodičů či 
zkušenějších kamarádů)  noční orientační běhy již. třikrát. A věřte, 
nikdo se neztratil, nikdo se nebál a všichni se v cíli shodli, že příště 
se na startu zase sejdou ……….

WUSHU ve Zvoli 
stále kvete
„Pokud vidíte něco kvést, je to vždy radost pro 
všechny zúčastněné.“

 Wushu [vu šu] ve Zvoli se mi jako trenérovi 
i šefikovi oddílu takto stále jeví. Dvakrát 
v týdnu se v tělocvičně naší školy schází 
okolo patnácti dětí ve věku od pěti do 
osmi let. Po nich nastupuje asi dvanáct 
starších borců, kteří kromě klasických 
tréninků září i na víkendových soustředěních 
a celorepublikových závodech. Nadšené a 
zpocené tváře všech mi po skončení tréninku 
vždy znovu ukazují význam sportu a mojí 
aktivity ve Zvoli. Stálá je i členská základna 
dospělých, kteří si po celém dni svých všedních 
starostí přijdou ještě protáhnout těla a uvolnit 
hlavu na cvičení tai ji [taj ťi].
Rád bych se v tomto čísle ohlédl za rokem 
2009. Pravidelné tréninky ve školní tělocvičně 
jsou samozřejmostí každé sportovní party 
jako je ta naše. Největší mojí radostí je ale 
účast dětí na víkendových soustředěních. 
Na těchto akcích nejde pouze o wushu, ale 
hlavně o zážitky, výchovu, stmelení kolektivu 
a rozvoje smyslu pro fair play. Téměř na 
každý měsíc vychází soustředění. Někdy jde 
pouze o přípravu na závody, ale jindy třeba 
o výlet na běžkách, na kolech, na paintball 
nebo do aquaparku. V létě jsme byli 14 dní ve 
sportovním středisku ve východních Čechách, 
kde součástí bylo např. přespání dětí „pod 
širákem“ o samotě v lese. Míčové hry jsou 
také oblíbenou částí jak tréninků ve Zvoli, tak 

i na soustředěních. Dokonce jsem nejednou 
přemýšlel, že z oddílu wushu udělám oddíl 
basketbalu, protože někteří kluci ho hrají už 
opravdu výborně.
Přesto však ve wushu nezůstáváme pozadu, 
úspěchy na tuzemských soutěžích mě v tomto 
názoru stále utvrzují. Také má trenérská 
činnost byla ohodnocena i na loňské valné 
hromadě svazu, kde jsem byl zvolen pro 
rok 2009 a 2010 jako oficiální státní trenér 
juniorské reprezentace pro sportovní 
wushu. V prosinci jsme pořádali v Praze 
celorepublikovou soutěž, kam přijeli i hosté 
ze Slovenska a celková účast byla přes 70 dětí 
z 11ti oddílů. 
Mým osobním největším sportovním 
úspěchem byla účast na Mistrovství světa v 
kanadském Torontu, odkud jsem přivezl pro 
ČR 32. a 34. umístění. 

Co nového přináší 
rok 2010 pro wushu 
ve Zvoli?
Od ledna 2010 jsem ve Zvoli vytvořil z 
vybraných mladých sportovců tým, který již 
wushu trénuje výkonnostně. Mají speciální 
trénink určený pouze pro ně, plus se mi 
osvědčila tzv. „sms příprava“. Každý den 
dostávají individuální úkoly sms zprávou a 
po jejich splnění mě on i popř. jejich rodiče 
na potvrzení prozvoní. Jsem si jistý, že při 
letošních sportovních nebo společenských 
akcích ve Zvoli budete mít možnost vidět naše

společné vystoupení. Pro všechny členy je 
zavedený motivační stupňový systém, kdy 
každý člen, který udělá základní fyzické testy, 
dostane černé klubové tričko s logem Wushu 
Zvole. Dalších osm stupňů je již zaměřených 
nejen na fyzičku, ale i dovednosti z wushu, 
teorii, gymnastickou průpravu, paměť, odvahu 
a vůli. Pokračovat budeme i v pravidelných 
soustředěních spojených s tréninky, zážitky a 
poznáním přírody České republiky. Letos se 
mojí pomocnou „trenérskou rukou“ stal Petr 
Votava, kterého kluci znají již z dřívějška,  
protože se zúčastnil již několika našich 
tréninků (některé si zkusil i sám vést) a stejně 
jako já se účastní nejrůznějších závodů nejen 
na republikové úrovni. Tím, že budeme na děti 
dva, mám možnost sestavovat tréninky více 
individuálně a zároveň kluci mají možnost 
vidět trénovat i někoho jiného.
Za pár týdnů (7. – 14.3.)nás dokonce čeká 
událost vpravdě světová: pojedu s jedním 
ze svých svěřenců Lukášem Bočkem na 
Mistrovství Evropy ve sportovním wushu do 
turecké Antalaye, které se koná jednou za dva 
roky, tak držte palce!
Nesmím zapomenout ani na svou skupinku 
dospělých, kterým děkuji za jejich stálou 
trpělivost a nadšení naučit se toto krásné 
cvičení. I s nimi jezdíme na společné akce, 
kdy fyzické aktivity a relaxace napomáhá 
nám všem zůstat ve všedním životě v pohodě 
a klídku. Určitě se v některém z dalších čísel 
dozvíte o tomto cvičení víc, protože si to 
opravdu zaslouží.

Za oddíl wushu Tomáš Veselý, trenér

Porada nad mapou pár vteřin před startem

J.Zimmer na rozcvičce

Starší kluci
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RE/MAX Domus, Pražská 636,  252 41 Dolní Břežany, www.re-max.cz/domus

Ing. Helena Veselá
tel.: 607 834 142, helena.vesela@re-max.cz

Zvole. Nabízíme řadový RD s  garáží 4+1,terasa, obytná plocha 
130 m2, zahrada 224 m2. Dům je v perfektním stavu a nadstan-
dardně vybaven – kuchyň masiv Hanák s vestav. spotřebiči, italská 
dlažba, masívní dřevěné schodiště, vestavěné skříně Woodface.

Lhota u Dolních Břežan. Nabízíme starší RD 3+1, zast. plocha 
147 m2, pozemek 415 m2, dům po rozsáhlé rekonstrukci, kuch.
linka z masivu, vestav. spotřebiče, plovoucí podlahy, dlažby, zbý-
vá dokončit fasádu a okolí domu.

PRONÁJEM kanceláří.  Až 220 m2 kanceláří, i jednotlivě, v pa-
nel. admin. budově v Praze 4-Písnici. Sociální zař., kuchyňka na 
patře. Vrátnice, ostraha 24 hod.

PRODEJ nového RD. Kvalitní zděný bungalov 4kk v  Březové 
Olešku na rohovém pozemku 1 100m2. Ihned k  nastěhování, 
k dokončení pouze fasáda, terasa, zahrada.

Cena: 250,- Kč/měs/m2+služby 607 834 142

Cena: 5 190 000,- Kč 606 688 058 Cena: 3 490 000,- Kč 606 688 058

Cena: Na vyžádání 607 834 142

Domus
RE/MAX prodává nejvíce realit na světě

Realitní makléřka ve Vašem okolí

Výběr z nabídky naší kanceláře ve Vašem blízkém okolí

Ing. Kateřina Teimlová – katerina.teimlova@re-max.cz Ing. Kateřina Teimlová – katerina.teimlova@re-max.cz


